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Komisji Oświaty, która odbyła się w dniu 25. 01. 10. od godziny 13 
00

- 14
30

 

Przewodniczący Komisji Oświatowej powitał zebranych radnych- lista obecności radnych w 

załączeniu do protokołu , Przewodniczącego Rady Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Przedstawił poniższy porządek posiedzenia. 

1. Zaopiniowanie regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2010 

2. Omówienie zagadnień pod obrady sesji. 

3. Sprawy różne. 

Ad. 1. Ze względu na brak pracownika merytorycznego Urzędu Gminy punkt został 

przeniesiony na następne posiedzenie. 

Ad. 2. Pan Barul pracownik urzędu ds ochrony środowiska przedstawił uzgodnienia 

dotyczące proponowanej uchwały w sprawie górnych stawek za odbiór nieczystości. 

Poinformował, że firma Hak zwróciła się o podniesienie górnych stawek za odbiór 

nieczystości. W tej chwili Juko jeszcze nie wniosło prośby. Firma z Opoczna nie zamierza 

zmieniać stawek, ale nie prowadzi selektywnej zbiórki. Dodał, że jest propozycja od urzędu 

aby podnieść stawki do wysokości 15 zł. brutto za pojemnik 120 l,  było 12 zł. 16 zł za 140 l, 

22 zł za 240 l i 50 zł za 1100 zł, pojemnik KP-7 bez zmian. Dodatkowo zaproponowano 

zniżkę w wysokości 13% od górnych stawek za prowadzenie segregacji odpadów. 

- Radny Kacprzak – stwierdził, że procentowo podwyżka przedstawia się różnie. Jest duża 

przy niskich stawkach, a mała przy wysokich. Dla małych jest drożej. 

- Pan Barul – stwierdził, że 15 zł. płaci osoba nie segregująca odpadów. 

Podjęto dyskusję związaną z omawianym tematem stawek za odbiór nieczystości.  Radni 

omawiali wysokość stawek zaproponowanych przez firmy jak również przez Komisję 

Budżetową. Radny Kacprzak stwierdził, że podwyżka uderza w mieszkańców a oszczędza 

firmy. Dyskutowano również nad stawkami proponowanymi przez inne firmy oraz różnymi 

metodami odbioru nieczystości. Omawiano również kwestie segregacji odpadów. Po 

odliczeniu zniżki w wysokości 13% stawki przedstawiają się następująco: pojemnik 120 l – 

13 zł, 140 l – 13,92 zł, 240 l – 19,14 zł , 1100 l - 43,5 zł. 

Radni zaproponowali stawkę od pojemnika 1100 l. w wysokości 55 zł brutto. 

- Pan Barul – stwierdził, że Komisja Budżetowa nie zwiększyła stawki za odbiór 

nieczystości płynnych. Zapoznał zebranych z projektem uchwały w sprawie wymogów 

jakie muszą spełnić przedsiębiorcy. Wcześniej wymogi określało zarządzenie, obecnie 

zmieniły się przepisy i musi to być uregulowane uchwałą. 

- Uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości omówił Przewodniczący Rady. Stwierdził, że 

dotyczy to działki z budynkiem po byłej szkole w Ponikle, z działki tej zostaną również 

wydzielone grunty pod drogi gminne. 

- Uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej omówiła Skarbnik Gminy. Dodała, że 

poprzednia uchwała musi być dostosowana do obecnie obowiązującej ustawy 

finansowej, która likwiduje między innymi fundusz ochrony środowiska oraz zmiana 

nazewnictwa paragrafów. Fundusz powiększy dochody budżetowe. Głównie zmiany są 

kosmetyczne w nazewnictwie i klasyfikacji. 

Podczas omawiania projektu uchwał dotyczących walki z narkomanią oraz alkoholizmem 

Przewodniczący Rady – dodał, że zaproponował przeprowadzenie pogadanek w szkołach na 

temat narkomani i alkoholizmu.  

- Radny Kacprzak zaproponował zaproszenie odpowiedniej osoby, która 

przeprowadziłaby pogadankę na temat narkomani również na sesji. 

Podjeto dyskusję związaną z przedstawionym problemem dotyczącym narkomani. 

Na komisję poproszono panią Podlasek – kierownika GOPS –u, która przedstawiła 

informacje dotyczące omawianego problemu posiadane przez GOPS. Oznajmiła, że 



opracowano specjalny program przeciwdziałania przemocy, z którego wynika, że powinna 

być prowadzona profilaktyka. 

Ad. 3 Spraw różnych nie było. 

Po zakończeniu dyskusji o godzinie 14 
30

 radny Bogusz przewodniczący komisji zamknął 

posiedzenie. 

 

 

       Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

  Protokołował 

Władysław Bogusz   

Bolesław Kośka 

 

 

  

  

  


